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Sollihøgda Vel representer alle innbyggerne på Sollihøgda. Vi mener det er svært viktig å ha en

barnehage her for at det skal være et godt sted å bo. Høringsutkastet lister opp mange punkter som

viser hvor viktig en barnehage og/eller skole er for et lokalsamfunn.

Vi siterer følgende i høringsutkastet:

FØring for arbeidet fra formannskapet (styringsgruppe):

Betydningen av bornehoger og skoler, med bygninger og uteoreol, for utvikling ov gode

nærmiljø med sosiale møteplosser, må innorbeides i nototet og tillegges vekt ved lokalisering
og utforming.

Høringsutkastet lister opp følgende punkter som viser hvilke viktige funksjoner en barnehage og/eller
skole har for et lokalsamfunn:

. en møteploss hvor foreldre blir kjent

. en inkluderingsorena for innflyttere

. en orena for fritidsaktiviteter

. en orena for kultur- og idrettsoktiviteter

. et mØtelokole og generelt srrqngementslokole

. en mØteploss for born, ungdom og barnefomilier
o nærmiljØ - lekeplass

Vi er helt enige i alle punktene ovenfor, men synes ikke disse punktene er tillagt nok vekt siden det
både i alternativ L og2 foreslås å legge ned SollihØgda barnehage.

Dersom barnehagen på SollihØeda blir lagt ned vil det ikke være en offentlig samlingsplass igjen og

ingen av punktene referert til ovenforvilvære dekket. Det er allerede igangsatt reguleringsarbeid for
et stort boligområde på Sollihøgda, men byggingen kan nok ikke komme i gangfør tidligst i 2025,
etter at EL6 har blitt lagt om. Med tanke på hvem som vil bosette seg på Sollihøgda er det veldig

uheldig at det sås tvil om framtiden til barnehagen. Vi ønsker at Sollihøgda skal bestå av beboere i

alle aldersgrupper, og da er en god barnehage en viktig faktor.

Nåværende barnehage har ledig kapasitet. Noe av årsaken er nok at det i dag er få barn på

Sollihøgda. En annen årsak kan være at barnehagen ikke tilfredsstiller dagens krav. lgjen kan vi

referere til høringsutkastet:

a



Barnehagen holder til i t etg. og deler av z.etg. Sokkeletasjen er tatt ut av bruk. Bygget er
tekniskforeldet og mangler heis. Planløsninger er lite hensiktsmessige

Sokkeletasjen er ifølge foreldre i barnehagen fremdeles noe i bruk. I tillegg er den det eneste
offentlige samlingslokalet på Sollihøgda. Det brukes som valglokale og Sollihøgda Vel bruker det for
styremøter og andre større møter. Barnehagen er også samlingspunktet på Sollihøgda for
arrangemenert i forbindelse med julegrantenning og flaggheising 17 . mai. Barnehagen tjener derfor
også andre formål enn å være en ren barnehage. Den sentrale plasseringen gjør den til en naturlig
møteplass på Sollihøgda.

Vår anbefaling er at det snarest mulig enten bygges en ny barnehage på samme tomt, men der
plassering av bygning og uteområde endres eller at nåværende barnehage rehabiliteres.

Dette vil tiltrekke barnefamilier til Sollihøgda. Uten barnehage vil de fleste måtte kjøre ca 30 km
tur/retur to ganger om dagen til nærmeste barnehage på Elstangen for å bringe/hente barn. Dette
medfører en ekstra belastning og lange dager for barn og foreldre og er ikke særlig klimavennlig. De
fleste beboere på Sollihøgda arbeider'andre veien; i Bærum/Oslo/Asker.

Det må vektlegges at plasseringen også er attraktiv for barn med foreldre som pendler over
Sollihøgda på vei til sine jobber. Vi vil også oppfordre til samarbeid med Bærum kommune når det
gjelder hvilke barn som kan gå i SollihØCda barnehage, dette for også å gi mulighet for barn bosatt på

Bærumssiden av Sollihøgda.

12016 ble det startet et initiativ på Holesiden av Sollihøgda for å vurdere å justere grensen mellom
Hole og Bærum slik at hele Sollihøgda ble del av Bærum. Dette initiativet ble stØttet av et flertall av
innbyggerne på Holesiden. Kommunal- og moderniseringsdepartementet besluttet i 2018 at grensen
skulle bestå, begrunnelsen var at Hole kommune hadde planer for videre utvikling av Sollihøgda som
tettsted og at det ville være uheldig å foreta en grensejustering. I forbindelse med denne saken
vedtok kommunestyret i Hole følgende uttalelse:

Med hensyn til de målsettinger Hole kommune hor om en bærekraftig og miljqvennlig
utvikling med Sollihøgda som ett av satsningsområdene onbefoler Hole kommune at omsøkte
kommunegrensejusteringer ikke gjennomføres. Hole kommune legger til grunn ot
tjenestetilbudet og reiseovstander for innbyggerne ikke påvirkes i særlig grod.

Dette mener vi forplikter. Vi er innforstått med at Hole kommune nylig signerte en avtale om VA-
samarbeid med Bærum kommune, noe som er en stor og god sak for Sollihøgda, men det er behov
for mer for at Sollihøgda skal kunne utvikle seg som et godt lokalsamfunn.

Konklusjon: Barnehagen på SollihØSda må bestå på samme sted som nå, enten som nybygg eller
fullt rehabilitert.

Med vennlig hilsen

For So ih6gda Vel

Jorun Skaret, leder


